
 

 

Ref.: 210/2019                                              Rome, 11 october 2019 

 

 

 

 

 

English (click here) 

Français (cliquez ici) 

Español (haga click aqui) 

Italiano (clicca qui) 

Ελληνική (κλικ εδώ) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

Prot.: 210/2019 Roma, 11 ottobre 2019 

 

Verbale Gruppo di lavoro 4 (GL4)  
Sala riunioni Centro Congressi Cavour 

Via Cavour 50/a, Roma 
      12 ottobre 2018 

 
Presenti: vedi foglio presenze in allegato 
Documenti in allegato: Slides di Laura Pisano 
Coordinatore: Laura Pisano fa le veci di Oscar Sagué 
 

La Vicepresidente Laura Pisano apre i lavori, facendo le veci del coordinatore dimissionario. 

L’ordine del giorno viene approvato e viene adottato all’unanimità il verbale dell’ultimo incontro del 

gruppo di lavoro, tenutosi a Palma de Mallorca nell’ottobre del 2017.  

Laura Pisano passa a trattare il punto all’o.d.g. relativo all’analisi e condivisione delle problematiche 

emerse relativamente al programma di lavoro 2018 che hanno inizio con la notizia delle recenti 

dimissioni del coordinatore del gruppo di lavoro, Oscar Sagué. Fa presente che le finalità del piano 

di lavoro 2018 erano essenzialmente basate sulla crescente importanza della pesca ricreativa sia dal 

punto di vista gestionale che nell’ambito della ricerca scientifica, per fornire un supporto alla CGPM. 

La Vicepresidente ritiene che il coordinatore abbia rassegnato le sue dimissioni e abbia deciso di 

non condividere il grande lavoro svolto fino a quel momento perché, di tutte le organizzazioni che 

avevano dato la loro disponibilità a collaborare, solo due hanno effettivamente inviato il loro 

contributo. Al momento attuale, quindi, Laura Pisano ritiene importante capire se vi sia interesse 

del MEDAC portare avanti il gruppo di lavoro o meno. La Vicepresidente ritiene che la prosecuzione 

sia importante soprattutto considerando l’elevato interesse della CE sull’argomento e l’inizio della 

raccolta dati nella CGPM.  Inoltre, Laura Pisano riprende la questione relativa alla necessità di 

sostituire il coordinatore uscente e apre il dibattito. 

 

Antoni Garau Coll (FBCP) ritiene che sia molto importante che questo gruppo di lavoro continui e 

comunica che per la sua organizzazione non era possibile collaborare con il precedente coordinatore 

poiché aveva denunciato il Direttore Generale della Pesca del Governo delle Baleari. L’associazione 

delle Baleari ha tutte l’intenzione di collaborare con il nuovo coordinatore, anche perché nelle isole 

la pesca ricreativa è molto presente. 

Marta Cavallé (LIFE) interviene per dire che LIFE parteciperà al gruppo di lavoro. 

Antonio Marzoa Notlevsen (UNACOMAR) insiste sottolineando che non ci si può permettere il lusso 

di eliminare questo gruppo di lavoro e propone Laura Pisano come coordinatrice. 

Paul Piscopo (GKTS) concordando con quanto espresso da Antonio Marzoa.   



 

 

Mario Vizcarro (FNCCP) sottolinea ulteriormente l’importanza di non chiudere il gruppo di lavoro 

anche considerando che si sta sviluppando una nuova normativa sull’argomento. Esprime, inoltre, 

l’interesse della sua organizzazione a partecipare attivamente.  

Laura Pisano ringrazia per la fiducia che le hanno espresso: in ogni caso ritiene che, a parte l’ultimo 

anno, il coordinatore uscente abbia lavorato molto bene anche insieme a lei. Ritiene che molto 

probabilmente è sorto un problema di comunicazione imputabile all’utilizzo di un “google group” 

creato per interagire, ma che non era facilmente utilizzabile da tutti. Per questo propone di tornare 

al metodo precedente comunicando al Segretariato del MEDAC chi è interessato a fare parte di 

questo GL al fine di predisporre una mailing list.  

La vicepresidente propone di mantenere il piano di lavoro del 2018 anche per il 2019 e invierà a tutti 

il documento predisposto da Oscar Sagué. Accetta di assumersi l’onere del coordinamento del 

gruppo di lavoro, anche se non sarà semplice, ma la sua scelta è perché sostiene la causa e perché 

riconosce che lavorare con i membri del MEDAC sia interessante. Chiede, inoltre, se tutti possono 

scriverle se siano a conoscenza di progetti di raccolta dati che stanno avvenendo a livello nazionale.  

La nuova coordinatrice fissa il piano di lavoro 2019 prevedendo che possano aggiungersi altre 

attività man mano, includendovi anche le interazioni con la CGPM auspicate dal MoU, protocollo 

d’intesa, firmato tra il MEDAC e la CGPM.  

Valerie Lainé (DG MARE) interviene per confermare l’interesse della CE verso questo gruppo di 

lavoro sia all’interno del MEDAC sia nell’ambito della CGPM. Ringrazia, inoltre, per quanto fatto 

finora e ritiene che potrebbe essere utile uno scambio delle informazioni finora acquisite dai diversi 

AC a livello europeo. La pesca ricreativa, infatti, rappresenta circa 100.000 posti di lavoro in UE e nel 

Piano Regionale sulla SSF, firmato poco fa a Malta, è compresa una sezione sulla pesca ricreativa. 

Comunica che sempre più SM stanno dando inizio ad una regolamentazione, ed in futuro si potrà 

predisporre un codice di condotta tra pesca ricreativa e pesca commerciale perché le due attività 

possano svilupparsi.  

Mario Vizcarro (FNCCP) comunica che quando si sono verificati problemi in Catalogna, Oscar Sagué 

si era dimostrato essere una persona flessibile: ritiene quindi che abbia svolto un lavoro eccellente, 

soprattutto considerando la difficoltà di avere un lavoro e contemporaneamente collaborare con il 

MEDAC. 

Rafael Mas (EMPA) interviene per esprimere il suo sostegno alla coordinatrice e ricorda che il 14-15 

settembre scorso si è tenuto il primo incontro internazionale sulla pesca ricreativa. Si propone di 

divulgare i risultati appena saranno disponibili. 

Non essendoci varie ed eventuali la neo-coordinatrice ringrazia gli interpreti e chiude i lavori. 

 

 

 

 

 



 

 

 
Ref.:210/2019        Rome, 10 october 2019 

Working Group Meeting Report (WG4) 

Meeting room Centro Congressi Cavour   

Via Cavour 50/a, Rome  

12th October 2018 

 

 
Participants: see attached sheet  
Documents attached: Slides by Laura Pisano 
Coordinator: Laura Pisano replacing Oscar Sagué 
 

The vice-Chair, Laura Pisano, opened the meeting, stepping in for the outgoing coordinator. The 

agenda was approved and the report of the previous meeting of the working group, held in Palma 

de Mallorca in October 2017, was adopted unanimously. 

Laura Pisano moved on to the agenda item concerning the analysis and discussion of the issues that 

had emerged in relation to the 2018 work programme, starting with the news of the recent 

resignation of the working group coordinator, Oscar Sagué. She pointed out that the goals of the 

2018 work plan were essentially based on the growing importance of recreational fisheries, both in 

terms of their management and in scientific research, so as to provide support to the GFCM. She 

expressed the opinion that the coordinator had resigned and has decided not to continue with the 

good work done up to that moment because, although all the organisations had expressed their 

willingness to cooperate, only two had actually provided a contribution. She therefore added that 

the key issue at present was to verify whether the MEDAC intended to carry on with this working 

group or not. In her opinion, it would be important to continue, especially considering the high level 

of EC interest in the subject and the start of data collection within the GFCM. Lastly, she recalled 

the need to replace the outgoing coordinator, opening the floor for discussion. 

Antoni Garau Coll (FBCP) said that he deemed it very important to ensure that this working group 

could continue; he added that it had not been possible for his organisation to collaborate with the 

previous coordinator since he had filed charges against the Director General of fisheries of the 

Balearic Government. . The Balearic Islands’ association had every intention of collaborating with a 

new coordinator, particularly given the extensive incidence of recreational fisheries on the islands.  

Marta Cavallé (LIFE) intervened to say that LIFE would participate in the working group. 

Antonio Marzoa Notlevsen (UNACOMAR) emphasised that eliminating this work group was not an 

option and he proposed Laura Pisano as coordinator. 

Paul Piscopo (GKTS) expressed his agreement with Antonio Marzoa. 

Mario Vizcarro (FNCCP) further underlined the importance of not closing the working group 

especially considering that new legislation was being developed on the subject. He also underlined 

that his organization was keen to participate actively. 



 

 

  

Laura Pisano thanked those present for the confidence expressed in the working group; she added 

that in her view, apart from the last year, the outgoing coordinator had worked very well. She 

thought that the difficulties in communication were probably due to the use of a “google group” 

that was created to facilitate interaction but in actual fact was not easy for everyone to use. She 

therefore suggested going back to the previous method by informing the MEDAC Secretariat who 

was interested in being part of this WG in order to set up a mailing list. Furthermore, she proposed 

maintaining the 2018 work plan for 2019, adding that she would send the document prepared by 

Oscar Sagué to everyone.  

Laura Pisano thus agreed to accept the duty of coordinating the working group, she admitted that 

it would not be easy, however she supported the cause and recognised that working with the 

members of the MEDAC was interesting. She also asked everyone to inform her if they were aware 

of data collection projects underway at national level. 

The new coordinator established the 2019 work plan, envisaging the possibility of adding other 

activities as the work progressed, including interactions with the GFCM called for in the 

Memorandum of Understanding between the MEDAC and the GFCM. 

Valerie Lainé (DG MARE) intervened to confirm the EC's interest in this working group both within 

the MEDAC and within the GFCM. She thanked the group for the work done to date and said that it 

would be useful to exchange the information acquired so far by the various ACs at European level. 

She recalled that recreational fisheries represented about 100,000 jobs in the EU and a section on 

recreational fisheries was included in the Regional Plan on SSF recently signed in Malta. She further 

informed the Meeting that more and more Member States were setting up a regulation for this 

sector and in the future a code of conduct could be drawn up between recreational fisheries and 

the commercial fishery sector so that these two activities would be able to develop. 

Mario Vizcarro (FNCCP) informed the Meeting that, when problems had occurred in Catalonia, Oscar 

Sagué had proved to be very flexible, he had done an excellent job, especially considering how 

difficult it was to work and at the same time collaborate with the MEDAC. 

Rafael Mas (EMPA) intervened to express his support for the new coordinator, recalling that the first 

international meeting on recreational fishing had been held 14th – 15th September. The results 

would be disseminated as soon as they were available.  

There were no further matters to discuss and so the new coordinator closed the meeting, thanking 

the interpreters. 

 

 

  

 

 

 



 

 

Ref.:210/2019        Roma, el 11 de octubre de 2019 

Acta del Grupo de Trabajo (GT4) 

Meeting room Centro Congressi Cavour   

Via Cavour 50/a, Roma  

12 de Octubre de 2018 

 

 

Asistentes: ver listado anexo 

Documentos anexos: Transparencias de Laura Pisano 

Coordinador: Laura Pisano asume las funciones de Oscar Sagué 

 

La vicepresidenta Laura Pisano abre la sesión de trabajo asumiendo las funciones del coordinador 

dimisionario. 

El orden del día es aprobado y se aprueba por unanimidad el acta del último encuentro del grupo de trabajo 

celebrado en Palma de Mallorca en octubre de 2017.  

Laura Pisano trata el punto del o.d.d. relativo al análisis y a la puesta en común de las problemáticas surgidas 

en relación con el programa de trabajo 2018, a raíz de las recientes dimisiones del coordinador del grupo de 

trabajo Oscar Sagué. Señala que las finalidades del plan de trabajo 2018 se basaban esencialmente en la cada 

vez mayor importancia de la pesca de recreo desde el punto de vista gestional así como en el ámbito de la 

investigación científica, a soporte de la CGPM. La Vicepresidenta cree que el coordinador ha renunciado y ha 

decidido no compartir la importante labor desarrollada hasta el momento porque de todas las organizaciones 

que se habían comprometido a colaborar, solo dos han enviado su contribución. Por lo tanto, en este 

momento, Laura Pisano considera importante aclarar si el MEDAC está interesado en seguir con este grupo 

de trabajo o no. En su opinión es importante seguir adelante sobre todo por el gran interés de la CE hacia el 

tema y el comienzo de la recopilación de datos en la CGPM.  Tras recordar la necesidad de encontrar un 

nuevo coordinador, abre el debate. 

 

Antoni Garau Coll (FBCP) considera muy importante la prosecución de este grupo y comunica que para su 

organización no era viable una colaboración con el coordinador anterior puesto que había denunciado al 

Director General de Pesca del Gobierno Balear. La asociación de Baleares quiere colaborar con el nuevo 

coordinador, entre otras cosas porque en las islas la pesca de recreo está muy presente. 

Marta Cavallé (LIFE) interviene para comunicar que LIFE participará en el grupo de trabajo. 

Antonio Marzoa Notlevsen (UNACOMAR) destaca que no se pueden permitir el lujo de eliminar este grupo 

de trabajo y propone la candidatura de Laura Pisano para el cargo de coordinadora. 

Paul Piscopo (GKTS) está de acuerdo con Antonio Marzoa.   

También Mario Vizcarro (FNCCP) insiste en la importancia de mantener el grupo de trabajo, entre otras cosas 

porque se está desarrollando una nueva normativa en materia. Además manifiesta el interés de su 

organización en participar activamente.  

Laura Pisano agradece la confianza depositada: en todo caso considera que, excepto el último año, el 

coordinador saliente ha trabajado muy bien, incluso con ella. Lo más probable es que haya habido un 

problema de comunicación imputable al empleo de un "google group" creado para interactuar, que sin 



 

 

embargo no todos utilizaban fácilmente. Por lo tanto propone volver a la modalidad anterior comunicando a 

la Secretaría del MEDAC los nombres de las personas interesadas para elaborar una lista de correo para este 

GT.  

La Vicepresidenta propone además mantener en 2019 el mismo plan de trabajo de 2018 y enviará a todos el 

documento redactado por Oscar Sagué. Acepta hacerse cargo de la coordinación del grupo de trabajo, 

aunque no va a ser sencillo. Pero apoya la causa y reconoce que trabajar con los miembros del MEDAC es 

interesante. Pide a los que sepan de proyectos de recopilación de datos a nivel nacional, que le escriban.  

La nueva coordinadora establece el plan de trabajo 2019 dejando abierta la posibilidad de añadir otras 

actividades, incluyendo las interacciones con la CGPM preconizadas por el MoU, memorandum de 

entendimiento firmado entre el MEDAC y la CGPM.  

Valerie Lainé (DG MARE) interviene para confirmar el interés de la CE hacia este grupo de trabajo, bien en el 

seno del MEDAC bien en el ámbito de la CGPM. Agradece la labor desarrollada hasta el momento y considera 

que podría ser útil un intercambio de las informaciones recogidas hasta el ahora por los diversos ACs a nivel 

europeo. De hecho la pesca de recreo supone cerca de 100.000 puestos de trabajo en la UE y el Plan Regional 

sobre la SSF, firmado hace nada en Malta, incluye una sección dedicada a la pesca de recreo. Comunica que 

un número creciente de EMs se está planteando una reglamentación y en un futuro se podrá elaborar un 

código de conducta entre pesca de recreo y pesca comercial para que las dos actividades puedan 

desarrollarse.  

Mario Vizcarro (FNCCP) señala que cuando se produjeron problemas en Cataluña, Oscar Sagué demostró ser 

una persona flexible: cree que ha desarrollado una labor excelente, sobre todo teniendo en cuenta las 

dificultades de tener un trabajo y, contemporaneamente, colaborar con el MEDAC. 

Rafael Mas (EMPA) interviene para expresar su apoyo a la coordinadora y recuerda que el 14 y el 15 de 

septiembre se celebró el primer encuentro internacional sobre la pesca de recreo. Se encargará de divulgar 

los resultados en cuanto estén disponibles. 

No quedando otros asuntos a tratar entre varios e imprevistos, la nueva coordinadora agradece la labor de 

los intérpretes y cierra la sesión de trabajo. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

Πρωτ.: 210/2019                                 Ρώμη, 11 Οκτώβριο 2019 

Πρακτικά Ομάδας Εργασίας 4 (ΟΕ4) 

Meeting room Centro Congressi Cavour   

Via Cavour 50/a, Ρώμη  

12 Οκτωβρίου 2018 

 

Παρόντες:Βλέπε συνημμένο έντυπο 
Συνημμένα έγγραφα: Διαφάνειες  Laura Pisano 
Συντονιστής : Laura Pisano που εκπροσωπεί τον  Oscar Sagué 
 

Η αντιπρόεδρος Laura Pisano κηρύσσει την έναρξη των εργασιών εκπροσωπώντας τον αντιπρόεδρο 

που παραιτήθηκε.  

H ημερησία διάταξη εγκρίνεται και υιοθετούνται ομόφωνα τα πρακτικά της τελευταίας 

συνάντησης της ομάδας εργασίας που έγινε στην Πάλμα της Μαγιόρκα τον Οκτώβριο του 2017.  

Η Laura Pisano περνάει στην εξέταση του σημείου της ημερησίας διάταξης που αφορά την ανάλυση 

και παρουσίαση των προβληματισμών που πρόσφατα ήρθαν στην επιφάνεια και που αφορούν το 

πρόγραμμα εργασίας για το 2018 και την πρόσφατη παραίτηση του συντονιστή της ομάδας 

εργασίας Oscar Sagué. 

Αναφέρει ότι οι στόχοι του προγράμματος εργασίας για το 2018 βασίζοντο κυρίως στην διαρκώς 

αυξανόμενη σημασία της ψυχαγωγικής αλιείας και από την άποψη της διαχείρισης και στα πλαίσια 

της επιστημονικής έρευνας , προκειμένου να δοθεί μία στήριξη στην ΓΕΑΜ. 

Η αντιπρόεδρος θεωρεί ότι ο συντονιστής υπέβαλε την παραίτησή του και αποφάσισε να μην 

συμπορευτεί με όσα σημαντικά είχαν γίνει μέχρι εκείνη την στιγμή, γιατί από όλες τις οργανώσεις 

που είχαν προσφερθεί να συνεργαστούν, μόνον δύο συμμετείχαν ενεργά.  

Την δεδομένη στιγμή συνεπώς, η Laura Pisano  θεωρεί ότι είναι σημαντικό να γίνει κατανοητό αν 

υπάρχει ή όχι ενδιαφέρον από πλευράς MEDAC προκειμένου να συνεχίσει να υφίσταται η ομάδα 

εργασίας. Η αντιπρόεδρος θεωρεί ότι είναι σημαντικό να μην διακοπεί η πορεία λαμβάνοντας 

κυρίως υπόψη το αυξημένο ενδιαφέρον της ΕΕ σχετικά με το θέμα και το γεγονός ότι έχουν αρχίσει 

να συγκεντρώνονται δεδομένα στην ΓΕΑΜ. Πέραν αυτού η Laura Pisano επανέρχεται στο θέμα του 

κατά πόσον είναι αναγκαίο να αντικατασταθεί ο απερχόμενος συντονιστής και ζητάει να γίνει 

συζήτηση.  

Ο Antoni Garau Coll (FBCP) θεωρεί ότι είναι πολύ σημαντικό να συνεχίσει να υφίσταται αυτή η 

ομάδα εργασίας και ανακοινώνει ότι για την οργάνωσή της δεν ήταν αναγκαία η συνεργασία με 

τον προηγούμενο συντονιστή από την επειδη ειχε καταγγειλει τον Γενικο Διευθυντη Αλιειας της 

κυβερνησης των Βαλεαριδων. 

Η οργάνωση των Βαλεαρίδων έχει κάθε πρόθεση να συνεχίσει την συνεργασία της με τον νέο 

συντονιστή γιατί μεταξύ των άλλων υπάρχει έντονη παρουσία ψυχαγωγικής αλιείας στα νησιά.  



 

 

Η Marta Cavallé (LIFE) παρεμβαίνει για να πει ότι η οργάνωση LIFE θα πάρει μέρος στην ομάδα 

εργασίας.  

 Ο  Antonio Marzoa Notlevsen (UNACOMAR) υπογραμμίζει ότι δεν μπορούμε να έχουμε την 

πολυτέλεια να καταργήσουμε αυτή την ομάδα εργασίας και προτείνει την Laura Pisano για την 

θέση του συντονιστή.  

Ο Paul Piscopo (GKTS) συμφωνεί με όσα ανέφερε ο  Antonio Marzoa.   

Ο Mario Vizcarro (FNCCP) υπογραμμίζει περαιτέρω την σημασία του να μην καταργηθεί η ομάδα 

εργασίας λαμβάνοντας μεταξύ των άλλων υπόψη ότι αναπτύσσεται μία καινούργια νομοθεσία 

σχετικά με το θέμα. Εκφράζει τέλος το ενδιαφέρον της οργάνωσής του για μία ενεργό συμμετοχή. 

Η Laura Pisano εκφράζει τις ευχαριστίες της για την εμπιστοσύνη στο πρόσωπό της. Σε κάθε 

περίπτωση θεωρεί ότι με εξαίρεση την προηγούμενη χρονιά, ο απερχόμενος συντονιστής 

συνεργάστηκε πολύ καλά μεταξύ των άλλων και μαζί της . Θεωρεί ότι πιθανόν να υπήρξε ένα 

πρόβλημα επικοινωνίας που θα μπορούσε να αποδοθεί στο “google group” που δημιουργήθηκε 

για να διευκολύνει την επικοινωνία αλλά που δεν ήταν για όλους εύχρηστο. Για τον λόγο αυτό 

προτείνει να επανέλθουν στην προηγούμενη μέθοδο ανακοινώνοντας στην γραμματεία MEDAC 

ποιος θα ήταν διατεθημένος να ενταχθεί σε αυτή την ομάδα εργασίας προκειμένου να γίνει ένας 

κατάλογος αλληλογραφίας.  

H αντιπρόεδρος προτείνει να διατηρηθεί το πρόγραμμα εργασίας του 2018 και για το 2019 και 

ανακοινώνει ότι θα στείλει σε όλους το έγγραφο που έχει συντάξει ο Oscar Sagué. Δέχεται να 

αναλάβει τον συντονισμό της ομάδας εργασίας ακόμη και αν δεν θα είναι κάτι εύκολο. H επιλογή 

της οφείλεται στο ότι υποστηρίζει την συγκεκριμένη υπόθεση και πιστεύει ότι είναι ενδιαφέρουσα 

η συνεργασία με τα μέλη του MEDAC. Ζητάει επίσης από όλους να την ενημερώσουν αν έχουν 

γνώση για τα προγράμματα συγκέντρωσης δεδομένων που εφαρμόζονται σε επίπεδο εθνικό.  

Η νέα συντονίστρια ορίζει το πρόγραμμα εργασίας για το 2019 και προβλέπει την προσθήκη άλλων 

δραστηριοτήτων σταδιακά συμπεριλαμβάνοντας και την συνεργασία με την ΓΕΑΜ όπως την 

ανέφερε το Μνημόνιο που υπεγράφει μεταξύ MEDAC και ΓΕΑΜ.  

Η  Valerie Lainé (DG MARE) παρεμβαίνει προκειμένου να επιβεβαιώσει ότι υπάρχει ενδιαφέρον 

από πλευράς ΕΕ για αυτή την ομάδα εργασίας και στο εσωτερικό της MEDAC και στα πλαίσια της 

ΓΕΑΜ. Ευχαριστεί για όσα έχουν γίνει μέχρι εκείνη την στιγμή και θεωρεί ότι θα μπορούσε να είναι 

χρήσιμη μία ανταλλαγή πληροφοριών μεταξύ των κρατών μελών σε επίπεδο ευρωπαϊκό.  

Η ψυχαγωγική αλιεία αντιπροσωπεύει περίπου 100.000 θέσεις εργασίας στην ΕΕ και στο 

περιφερειακό πρόγραμμα για την αλιεία μικρής κλίμακας που υπεγράφει πρόσφατα στην Μάλτα 

και που συμπεριλαμβάνει και ένα τμήμα για την ψυχαγωγική αλιεία. Ανακοινώνει ότι όλο και 

περισσότερα κράτη μέλη προσπαθούν να ρυθμίζουν το θέμα και ότι στο μέλλον θα μπορεί να 

υπάρχει ένα κώδικας δεοντολογίας για την ψυχαγωγική και την εμπορική αλιεία προκειμένου να 

μπορέσουν να αναπτυχθούν.  

Ο Mario Vizcarro (FNCCP) ανακοινώνει ότι όταν παρουσιάστηκαν προβλήματα στην Καταλονία, ο 

Oscar Sagué επέδειξε ιδιαίτερη ευελιξία. Θεωρεί συνεπώς ότι έχει κάνει μια εξαίρετη δουλειά 



 

 

λαμβάνοντας κυρίως υπόψη την δυσκολία του να έχει κανείς μία εργασία και παράλληλα να 

συνεργάζεται με το MEDAC.  

O  Rafael Mas (EMPA) παρεμβαίνει για να εκφράσει την στήριξή του στην συντονίστρια και θυμίζει 

ότι στις 14 και 15 Σεπτεμβρίου της προηγούμενης χρονιάς, έγινε η πρώτη διεθνής συνάντηση για 

την ψυχαγωγική αλιεία. Προτείνει να κοινοποιηθούν τα αποτελέσματα, μόλις είναι διαθέσιμα.  

Δεν υπάρχει κάποιο άλλο θέμα στα διάφορα και η καινούργια συντονίστρια ευχαριστεί τους 

διερμηνείς  και κηρύσσει την λήξη της συνεδρίασης.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

Réf.:210/2019        Rome, 11 octobre 2019 

Procès-verbal du Groupe de travail (GT4) 

Meeting room du Centro Congressi Cavour   

Via Cavour 50/a, Rome  

12 octobre 2018 

Présents : voir la feuille de présence jointe 
Documents joints : diapositives de Laura Pisano 
Coordinateur : Laura Pisano remplace Oscar Sagué 
 

Laura Pisano, Vice-présidente, ouvre la séance en remplacement du coordinateur démissionnaire. 

L'ordre du jour est approuvé et le procès-verbal de la dernière réunion du groupe de travail à Palma 

de Majorque en octobre 2017 est approuvé à l'unanimité.  

Laura Pisano passe au point de l'ODJ concernant l'analyse et la communication des problèmes 

soulevés à propos du programme de travail 2018, à commencer par l'annonce de la démission 

récente d'Oscar Sagué, coordinateur du groupe de travail. Elle indique que les objectifs du plan de 

travail 2018 reposaient essentiellement sur l'importance croissante de la pêche de loisir, tant du 

point de vue de la gestion que de la recherche scientifique, pour assister la CGPM. La Vice-

présidente pense que le coordinateur a démissionné et a décidé de ne pas partager le travail 

important réalisé jusque-là car, parmi, toutes les associations qui étaient disponibles pour 

collaborer, seules deux ont effectivement envoyé leur contribution. Par conséquent, Laura Pisano 

pense qu'il est important, à l'heure actuelle, que le MEDAC indique s'il souhaite poursuivre le groupe 

de travail. La Vice-présidente pense que la poursuite des travaux est importante, notamment si l'on 

considère le vif intérêt de la CE pour le sujet, et le début de la collecte de données au sein de la 

CGPM.  Par ailleurs, Laura Pisano reprend la question concernant la nécessité de remplacer le 

coordinateur sortant et ouvre les débats. 

 

Antoni Garau Coll (FBCP) pense qu'il est important que ce groupe de travail continue et indique que 

son organisation, ne pouvait pas collaborer avec le coordinateur précédent parce qu'il avait dénoncé 

le Directeur Général de Pêche du Gouvernement des Baléares. L'association des Baléares a 

l'intention de collaborer pleinement avec le nouveau coordinateur, également en raison de la forte 

présence de la pêche de loisir sur les îles. 

Marta Cavallé (LIFE) déclare que LIFE participera au groupe de travail. 

Antonio Marzoa Notlevsen (UNACOMAR) insiste sur le fait qu'on ne peut pas s'offrir le luxe de 

supprimer ce groupe de travail et propose Laura Pisano comme coordinatrice. 

Paul Piscopo (GKTS) est d'accord avec Antonio Marzoa.   

Mario Vizcarro (FNCCP) rappelle l'importance de ne pas interrompre le groupe de travail, en raison 

également du fait qu'une nouvelle règlementation sur le sujet est en cours d'élaboration. Il exprime 

par ailleurs l'intérêt de son organisation pour une participation active.  



 

 

Laura Pisano remercie pour la confiance qui lui est accordée. Elle considère en tout état de cause 

qu'à part la dernière année, le coordinateur précédent a très bien travaillé, avec elle également. Elle 

considère qu'un problème de communication est probablement survenu, dû à l'utilisation d'un 

« Google group » créé pour interagir, mais qui n'était pas facilement utilisable par tous. Pour cette 

raison, elle propose de revenir à la méthode précédente, en indiquant au secrétariat du MEDAC qui 

souhaite participer au GT afin de créer un mailing list.  

La vice-présidente propose de maintenir le plan de travail 2018 pour 2019 et enverra à tous le 

document préparé par Oscar Sagué. Elle accepte de s'occuper de la coordination du groupe de 

travail, tout en sachant que ce ne sera pas simple, mais elle le fait parce qu'elle soutient la cause et 

qu'elle trouve intéressant de travailler avec des membres du MEDAC. Elle demande par ailleurs si 

tous peuvent lui écrire pour lui indiquer s'ils ont connaissance de projets de collecte de données mis 

en place au niveau national.  

La nouvelle coordinatrice définit le plan de travail 2019, en prévoyant l'ajout chemin faisant d'autres 

activités, et en y incluant les interactions avec la CGPM, préconisées dans le mémorandum 

d'entente signé entre le MEDAC et la CGPM.  

Valérie Lainé (DG MARE) confirme l'intérêt de la CE pour ce groupe de travail, tant au sein du MEDAC 

que dans le cadre de la CGPM. Elle remercie pour le travail réalisé jusqu'ici et estime que l'échange 

des informations acquises à ce jour par les différents Conseils Consultatifs européens pourrait être 

utile. La pêche de loisir représente en effets environ 100 000 postes de travail dans l'UE, et le Plan 

d'action régional pour la petite pêche récemment signée à Malte comprend une section sur la pêche 

de loisir. Elle déclare que les États membres sont toujours plus nombreux à mettre en place une 

règlementation, et qu'il sera possible à l'avenir d'établir un code de conduite entre la pêche 

récréative et la pêche commerciale afin que les deux activités puissent se développer.  

Mario Vizcarro (FNCCP) déclare que, quand des problèmes se sont fait jour en Catalogne, Oscar 

Sagué s'est révélé très flexible, et qu'il estime qu'il a réalisé un excellent travail, notamment si l'on 

tient compte de la difficulté d'exercer sa profession tout en collaborant avec le MEDAC. 

Rafael Mas (EMPA) exprime son soutien à la coordinatrice et rappelle que la première réunion 

internationale sur la pêche récréative a eu lieu les 14 et 15 septembre. Il propose d'en diffuser les 

résultats dès qu'ils seront disponibles. 

En l'absence d'observations pour le point Divers, la nouvelle coordinatrice remercie les interprètes 

et clôt la séance. 


